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ČESKO: Podobně, jako jsou mimo realitu ceny na sněmovním jídelním lístku, dle kterého si
naši poslanci vybírají své obědy ve dnech, kdy jsou v práci, vypadá i vnímání vlastních
výsledků vládnutí u celé Pětikoalice. Její čelní představitelé si snad opravdu myslí, že se jim
daří napravit napáchané škody předešlými vládami, především těch způsobených Babišem,
a že vedou stát správným směrem. Pekarová Adamová si je jista dalším volebním vítězstvím
a odírání našich občanů na kost považuje za vynikající způsob, jak zemi dovést k prosperitě.
Když berete měsíčně 300 000,- a obědváte za 56 korun, máte asi pohled na svět jaksi
pokroucený.

  Televizní debata na Nově nám ukázala mnohé. Začněme expremiérem a předsedou ANO. Je
evidentní, že Babiš je stejně prounijní, protiruský a systémově shodný, jako je Fiala. ANO se pyšní
ústy místopředsedy Havlíčka za přitakávání Schillerové tím, že za doby jejich vlády brala Česká
republika méně plynu a ropy z Ruska než současná mocenská klika. Už jen prezentace tohoto
přístupu k nákupům důležitých komodit svědčí o tom, že byl Babiš ve stejném vleku EU, jako je
Pětikoalice. Přestože k tomu tedy nebyl dříve důvod, kupovali jsme strategické suroviny odjinud, což
se muselo podepisovat na nákupní ceně. Jistě, lze vnímat tuto snahu i pozitivně, a to z důvodu toho,
abychom byli případně připraveni na jiné varianty, kdyby se náhodou Rusové kousnuli a nechtěli
zásobovat Evropu, či kdyby došlo k poškození tranzitních tras. To vše v době, kdy se o blížícím se
konfliktu na Ukrajině nevědělo. Nemyslíme si však, že by takto vláda složená z ANO a ČSSD
uvažovala, prostě naslouchala Bruselu a už v té době se chovala výrazně protirusky. A ani proti
Green Dealu se od počátku Babiš nijak vehementně neohrazoval, ostatně jeho firma vyrábí ve velkém
biopaliva.

Abychom neměli klid vůbec, proti vládě Petra Fialy vystupující ,,socan“ Zaorálek zalitoval, že kdy
seděl ve vládě s ANO, považuje to za vlastní selhání a vychvaluje zelenou Evropu a zároveň uvádí
spásnou myšlenku, kterou je přijetí eura. Korunu viní z drahých potravin, čímž sám sebe i celou
bývalou ČSSD vrátil tam, kam patří. Tedy do propadliště dějin. Pokazil si tím reputaci získanou
názorovou rozdílností od Fialy v tématu drahých energií. Tak nějak se nám ta opozice vůči
liberálnímu přístupu bortí, protože jistě vnímáte, že rozdíl v myšlení u Pětikoalice, ANO, Soc-dem a
pár dalších podstatnějších subjektů není v zásadě příliš zjevný. Nikde mimo sociální sítě a v názorech
nás dezolátů neslyšíme nic nutnosti naprosto změnit chování České republiky ve své ekonomické
činnosti, zahraniční politice a ve vztahu k vlastním občanům či k Evropské unii. Ani Babiš sám,
přestože jezdí za Orbánem, není ochoten se razantně vzepřít Bruselu a začít hledat pro naši zemi
novou vlastní cestu.

Vraťme se k diskusnímu pořadu a k Fialovi. Tento politolog v čele státu skutečně věří všem blábolům,
které vypouští z úst. Je až neskutečné, kam zemi dovedl, přesto balíček ekonomických opatření
obhajuje, aniž by si uvědomoval, jak zásadní změny pro občany ČR přináší. O razantně se zvyšujících
daních hovoří jako o neexistujících, vinu za inflaci shazuje na předešlou vládu, v čemž ho podporuje
část médii oslovených ,,ekonomů“ hovořících především o vlivu ČNB (její vedení je výsledkem výběru
odborníků do jejího čela, které národ nijak neovlivní). Ceny energií údajně padají, přestože si občané
příští rok připlatí až 75% a právě přicházející zálohy na další období přinutili ekonomy a majitele
řady firem vyhlásit ukončení činnosti společností z důvodu navyšování už tak nesmyslných nákladů
právě za energie. Kde je ten pokles cen? U tématu potravin Fiala vyčetl Babišovi jejich zdražování při
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produkci Agrofertu, aniž by vzal v potaz, že i ten blbý a nijak zvláště zdravý rohlík se musí upéct, což
stojí určité peníze. Vúbec nezmínil extrémně vysoké rabaty obchodníků, přičemž u toho rohlíku ještě
nejsou takové, jako u jiných produktů, například mléčných, kdy si zahraniční řetězce hoblující české
zákazníky místo cca 70% (jako u inkriminovaného základního pečiva) přihazují dvojnásobek. A Babiš
toho moc nevyužil, protože s řetězci obchoduje a nemůže je úplně veřejně osočit.

Úsměvné bylo připomenutí Green Dealu, podílu Babiše na jeho zavlečení do ČR a těžkého boje, který
s ním a jeho prosazováním Evropskou unií musí chudák Pětikoalice svádět. Ani jeden ze
zúčastněných přitom proti této fantasmagorii nevystupuje. V době, kdy ve Španělsku pro neefektivitu
strhnou řádově tisíce větrných turbín, ty ve Skotsku pohání dieselové motory a u silnic se tu tam
objeví stojící pojízdný vysavač připojený na elektrocentrálu poháněnou spalovacím motorem, zároveň
se zvedá vlna odporu i mezi vědci prokazujícími naprostou nesmyslnost tvrzení o oteplování planety
vlivem lidské činnosti a přebytku CO2, se naši přední politici přetahují v tom, kdo podporou
bruselské schizofrenie škodí více. Přitom celý Green Deal urychlený dalším výmyslem, tedy covidem,
je pouhou snůškou nesmyslů a přehlídkou idiocie a zrovna u nás se mu vlády nijak zvláště nebrání.

Ani Babiš, a to ještě méně Pětikoalice, jejíž další hlásnou troubou mizivého významu, ovšem značně
viditelnou, je Pekarová Adamová, nedokážou otočit kormidlem české bárky otočit tak, aby se její
trasa směrem k pomyslným skálám na pobřeží. kde se definitivně roztříští, změnila v trasu
k prosperitě a určitým pozitivním jistotám. Současná EU je skutečným smetištěm a Brusel místem,
kam míří největší politický a lidský odpad.  Každé zasedání připomíná setkání hyen a snad jediným, i
když ne zase tak úplně, jak bychom si přáli, je odlišný Orbán. Ale díky za něj. Ficovi silné povolební
řeči začínají mít obroušené hrany, naši řiťolezci, jak se Pětikoalice jeví, jsou jen poskokem mocných.
A v podstatě je jedno, je li tam Babiš či Fiala, nicotnost České republiky nikdo z nich nenapraví. Na
to prostě nemají ,,koule“. Nic na tom nezmění ani ,,jiskřivá“ televizní debata připomínající především
náraz dvou eg. Ten pořad neměl vítěze, pouze nás poražené a jasně ukázal jak hluboko kdesi jsme.
Bez skutečné opozice schopné vyhrát volby se z místa nehneme. A její vznik zase neumožní a
nepodpoří média pracující pro liberály a již v zárodku ji schopná eliminovat . Jsme v začarovaném
kruhu.
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